
Protokoll fört vid möte med styrelsen för Bunge Fiber ekonomisk 

förening den 2 september 2024 i Träffpunktens lokaler i 

Fårösund 

Närvarande styrelseledamöter: Annika Ekström, Marlene Erlandsson, 

Tomas Erlandsson, Janne Olsson, Thomas Reinhag, Gullbritt Thorsell 

samt revisorn Valter Möllerström.  

Frånvarande: Markus Pettersson. 

1. Ordförande Tomas Erlandsson öppnade mötet.  

2. Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.  

3. Ekonomi. Ekonomiskt saldo idag är 200 931 kronor. Inkluderar 

kommande fakturainbetalning via Fort Knox till Tele 2. 

Marlene informerar om att balanskontot inte stämmer. Revisorn Valter 

ombeds göra en extrakoll. 

Några abonnenter släpar med senaste fakturainbetalning, som vanligt. 

Deklaration har inlämnats för år 2023. 

Antalet medlemmar per den 1 oktober 196 st. 

4. Antalet besökare på hemsidan har sedan föregående styrelsemöte 

legat på i genomsnitt knappt 1 000 st. per månad. 

Fiberkartan har försvunnit från hemsidan. Administratören Valter får i 

uppdrag att kolla varför. 

5. Fortnox kan nu erbjuda e-fakturor. Just nu fungerar det endast 

gentemot Handelsbanken. Marlene ser till att vi får möjlighet att 
utnyttja även andra banker. När detta är ordnat skall vi gå ut med 

information på hemsidan. 

6. Nya TV-Huben som ersätter TIVO-boxen, och som ingår i Tele2 ’s 

utbud har nu installerats hos medlemmarna. Verkar fungera som tänkt. 

Akut teknikhjälp önskas av ny medlem. Tomas åtgärdar. 

7. Årsmötet gick av stapeln lördagen den 1 juni 2024. Till ny 

ordförande valdes Tomas Erlandsson. 

Nytt Registreringsbevis har erhållits av Bolagsverket. 

8. Vår årliga middag önskar vi ha torsdagen den 7 november 2024 kl. 

17.00 på Restaurang Magasinet. Gullbritt kontaktar restaurangen att 

tiden går bra. Skickar ut menyförslag till alla. 

9. Nästa styrelsemöte äger rum måndagen den 9 december kl. 17.00 

i Träffpunktens lokaler. 



10. Ordförande avslutade dagens styrelsemöte. 

 

Vid protokollet 

 

Gullbritt Thorsell/Sekr.  Tomas Erlandsson/Ordf.  


